
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

Číslo jednání: 
Datum konání: 
Předsedající: 

Přítomni: 

Omluveni: 

Hosté: 

6/2024 
23.10.2024 
Mgr. Jiří Ammer 
Mgr. Jan Kittler, Jaromír Hukal, Mgr. Klára Hlaváčková 
Bc. Jiří Šebek, Matěj Čipera, Roman Říha, Svatopluk Malina 

Bc. Jaroslav Kočí 
Tajemník/Zapisovatel: Mgr. Jana Petráňová 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne: 23. 10. 2024 

Místo konání: kancelář OŠKVA, Jívanská 647 /10 

Program jednání: 

Předseda informoval přítomné členy o rezignaci Mgr. Dominika Uricha z osobních důvodů na post člena 

Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit, kterou vzala rada MČ na své 74 schůzi na vědomí. 
Konstatoval, že členů komise je dostatečný počet a není potřeba shánět náhradu. 

Dalším bodem programu bylo podání informace o slavnostním otevření tělocvičny v Jívanské ulici a 

navazujícímu dni otevřených dveří pro Počernickou veřejnost. Členové komise byli seznámeni 

s programem, pozvánkou a záměrem pozvat známého sportovce na autogramiádu. Vše je stále 

v řešení, komisaři měli dotazy ohledně }ajištění programu jak při slavnostním otevření, tak při dni 

otevřených dveří. Pan Kočí a paní Petráňová představili již domluvené aktivity, především program 

slavnostního otevření tělocvičny včetně přestřižení pásky a dále zajištění exhibice sportu pro veřejnost. 

Ohledně dalších bodů programu se vedla diskuse. V pátek 25.10. je vyvolána schůzka se starostou p. 

Měšťanem za přítomnosti p. Kočího ap. Petráňové. Zde budou podány návrhy vzešlé na tomto jednání, 

přičemž za jednu z priorit pro zachování profesionality celé akce je potřeba zdůraznit zajištění 

moderující osoby celé akce, a to jak při slavnostním otevř~ní, tak po celou dobu dne otevřených dveří. 

Dle názoru by danou osobou neměl být starosta p. Měšťan. 

Dále se řešila otázka financování tělocvičny. P. Kočí ap. Kittler seznámili ostatní s cenami za pronájem 

tělocvičny a připravovaným rezervačním systémem. Zkonstatovalo se, že během týdne je tělocvična 

vytížená místními školami a odpoledne spolky, o víkendu jsou již zadané požadavky na pronájmy od 

místních spolků a bude spuštěn rezervační sytém pro širší veřejnost. Ceny pro veřejnost se budou ještě 

upravovat. Ceny pro školy a spolky jsou dané a byly vypočteny na základě předpokládaných nákladů za 

provoz v tělocvičně. Z informace vyplynulo, že mohou být dodatečně upravovány na základě zjištění 

faktických nákladů za dané uplynulé období. 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.15 hod. jednání komise ukončil. Další setkání 

komise je naplánováno po slavnostním otevření tělocvičny, termín bude upřesněn. 
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